
Abstrakt 

Co je štěstí? Tato otázka byla položena lidmi po celou dobu existence. Zpočátku byl tento 

problém zvažován filozofy, kteří jej studovali z různých perspektiv. Identifikace zdrojů štěstí 

a jejich závislosti na vnějších faktorech dosud neztratila svůj význam. Naopak se to 

prohloubilo, protože ekonomové se také zapojili do studia tohoto problému. Objevila se řada 

nových přístupů k analýze úrovně štěstí a výsledky výzkumu mohou mít významný dopad na 

hospodářskou a sociální politiku zemí. Moje práce se zaměřuje na genderové rozdíly v životní 

spokojenosti, která je dnes předmětem zájmu. Práva žen se v posledních desetiletích velmi 

zlepšila. Jak to změnilo životní spokojenost žen? Ovlivnilo to nějak mužské štěstí? To jsou 

otázky, které ve svém výzkumu zvažuji. 

 


